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INFORMATION ABOUT THE COMPANY

BORAS Group; By combining over 30 years of experience in construction sector, having a well trained technical personnel, an effective 
corporate governance and a logistics and automation system, BORAS Group companies have reached to an outstanding track record and business 

volume by using most recent technologies and innovations.

BORAS Group have successfully completed all contracted projects, and continues to develop new contracts by using extensive machinery and 
construction tools, ISO 9001 Quality Management System, ISO 14001 Environment Management System and OH SAS 18001 Employee Health & 

Security Assurance Systems. Group's major activity area is in the construction sector, and in this sector, BORAS Group has been successfully 
constructed various villas,buildings, house complexes, schools, hospitals, industrial complexes, infrastructure works, parks, open space, residential 

apartments and similar construction projects.

As a company, we will committed to be successful in heavy industry, defence, energy, mining, automotive, tourism and marketing sectors utilizing 
the experience and hard work of our employees and management team who are the driving force of our company towards new and different 

business and marketing sectors.

Our main philosophy is to create mutually benefiting synergies with our customers and partners via our group companies and high quality products. 
Our group has been successfully continuing investments in the targeted sectors.

By taking side on unquestionable commitment to high quality corporate governance, recent technologies and information systems, BORAS Group 
proudly, takes its place in today's global economy with its high quality products and services. Our main purpose is to cooperate and partner with 

companies which make use of the very latest high technology stack to manufacture quality products and as a result give Turkey the ultimate world 
wide recognition.

Our institutionalized creativity and entrepreneurship will continue to help raise the quality of living in Turkey by giving our utmost respect to human 
life, environment and natural eco-system.

In this regard, we would like to give our sincere gratitude and thanks to all of our employees, customers and partners in the name of all 
BORAS Group companies.

Our ultimate vision is to become a world class leading construction company as a general contractor, contributing to human welfare through our 
diversified construction services.



INFORMATIONS SUR LA SOCIÉTÉ

Groupe BORAS ; En combinant plus de 30 ans d'expérience dans le secteur de la construction, avec un personnel technique bien 
formé, une gouvernance d'entreprise efficace et un système de logistique et d'automatisation, les sociétés du Groupe BORAS 

ont atteint un palmarès et un volume d'affaires exceptionnels en utilisant les technologies et innovations les plus récentes.

Le Groupe BORAS a mené à bien tous les projets sous contrat et continue de développer de nouveaux contrats en utilisant de 
nombreuses machines et outils de construction, le système de gestion de la qualité ISO 9001, le système de gestion de 

l'environnement ISO 14001 et les systèmes d'assurance de la santé et de la sécurité des employés OH SAS 18001. Le principal 
domaine d'activité du Groupe est le secteur de la construction, et dans ce secteur, le Groupe BORAS a construit avec succès 
diverses villas, bâtiments, complexes de maisons, écoles, hôpitaux, complexes industriels, travaux d'infrastructure, parcs, 

espaces ouverts, appartements résidentiels et projets de construction similaires.

En tant qu'entreprise, nous nous engageons à réussir dans les secteurs de l'industrie lourde, de la défense, de l'énergie, des 
mines, de l'automobile, du tourisme et du marketing en utilisant l'expérience et le travail acharné de nos employés et de notre 

équipe de direction qui sont la force motrice de notre entreprise vers de nouveaux et différents secteurs commerciaux et marketing.

Notre philosophie principale est de créer des synergies mutuellement avantageuses avec nos clients et partenaires via nos 
sociétés du groupe et des produits de haute qualité. Notre groupe a poursuivi avec succès ses investissements dans 

les secteurs ciblés.

En s'engageant de manière incontestable en faveur d'une gouvernance d'entreprise de haute qualité, de technologies récentes et 
de systèmes d'information, le Groupe BORAS prend fièrement sa place dans l'économie mondiale d'aujourd'hui avec ses produits 

et services de haute qualité. Notre objectif principal est de coopérer et de nouer des partenariats avec des entreprises qui utilisent 
la toute dernière pile technologique de pointe pour fabriquer des produits de qualité et, par conséquent, donner à la Turquie la 

reconnaissance mondiale ultime.

Notre créativité et notre esprit d'entreprise institutionnalisés continueront à contribuer à améliorer la qualité de vie en Turquie en 
accordant le plus grand respect à la vie humaine, à l'environnement et à l'écosystème naturel.

À cet égard, nous tenons à exprimer notre sincère gratitude et nos remerciements à tous nos employés, clients et partenaires au 
nom de toutes les sociétés du Groupe BORAS.

Notre vision ultime est de devenir une entreprise de construction de classe mondiale en tant qu'entrepreneur général, contribuant 
au bien-être humain grâce à nos services de construction diversifiés.



Rich history and international experience
BORAS GROUP is of companies  combining over 30 years of experience 
in construction sector, having a well trained technical personnel, an 
effective corporate governance and a logistics and automation system, 
BORAS GROUP companies have reached to an outstanding track record 
and business volume by using most recent technologies and innovations. 

 have successfully completed all contracted projects, BORAS GROUP
and continues to develop new contracts by using extensive machinery 
and construction tools, ISO 9001 Quality Management System, ISO  
4001 Environment Management System and OHSAS ı 8001 Employee 
Health & Security Assurance Systems. Group's major activity area is in 

BORAS GROUPthe construction sector, and in this sector,  has been 
airports, successfully constructed various buildings, dams, infrastructure, 

parks, open space, residential apartments and similar construction projects. 

The company has a reputation  reliable contractor. for being a 
Our customers are always satisfied with the quality of all types of work 

BORAS GROUPperformed on time.  group of companies, confirming its 
reputation as a reliable general contractor, fulfills its obligations to 
customers with high quality and on time, who, having convinced 
themselves of this, trust us again and again to implement their projects.

Full service company
ingWe carry out work and provide services under the EPC contract  

ENGINEERING, PROCUREMENT, CONSTRUCTION 
(design, procurement, construction).

Types of construction:
 V�llas      Soc�al House Complexes

 Luxury Hous�ng      Road      Infrastructure
 Hosp�tals      Sky Scrapers       Entertainment Centers

Une histoire riche et une expérience international
BORAS GROUP, une entreprise qui a plus de 30 ans d'expérience dans le 
secteur de la construction, dispose d'un personnel technique bien formé, 
d'une gouvernance d'entreprise efficace et d'un système logistique et 
d'automatisation. Les entreprises de BORAS GROUP ont atteint un palmarès 
et un volume d'affaires exceptionnels en utilisant les technologies et 
innovations les plus récentes.

BORAS GROUP a mené à bien tous les projets sous contrat et continue de 
développer de nouveaux contrats en utilisant de nombreuses machines et 
outils de construction, un système de gestion de la qualité ISO 9001, un 
système de gestion de l'environnement ISO 4001 et des systèmes d'assurance 
de la santé et de la sécurité des employés OHSAS ı 8001. Le principal domaine 
d'activité du groupe est le secteur de la construction, et dans ce secteur, 
BORAS GROUP a construit avec succès divers aéroports, bâtiments, barrages, 
infrastructures, parcs, espaces ouverts, appartements résidentiels et projets 
de construction similaires.

L'entreprise a la réputation d'être un entrepreneur fiable. Nos clients sont 
toujours satisfaits de la qualité de tous les types de travaux exécutés dans 
les délais. Le groupe de sociétés BORAS GROUP, confirmant sa réputation 
d'entrepreneur général fiable, remplit ses obligations envers les clients avec 
une qualité élevée et dans les délais, qui, s'en étant convaincus, nous font 
encore et encore confiance pour la mise en œuvre de leurs projets.

Entreprise de services complets

Nous réalisons des travaux et fournissons des services dans le cadre du 
contrat EPC - ENGINEERING, PROCUREMENT, CONSTRUCTION 
(conception, approvisionnement, construction).

Types de construction :
Villas     Complexes de logements sociaux

Logements de luxe     Routes     Infrastructures
Hôpitaux     Gratte-ciels     Centres de divertissement
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Location : 
BİNGÖL/TURKEY

Employer :
TURKISH GOVERNMENT TOKI

Date Of Award :
2023

Date Of Completion :
2024

Project Details :
Social Housing Complex For Citizens

HOUSING COMPLEX



Location : 
MARDIN/TURKEY

Employer :
TURKISH GOVERNMENT MINISTRY

Date Of Award :
2022

Date Of Completion :
2025

Project Details :
Social Housing Complex For Citizens

HOUSING COMPLEX



Location : 
RIYADH/KSA

Employer :
OLAYA TOWERS

Date Of Award :
2011

Date Of Completion :
2016

Project Details :
Skyscraper 42 Stories 200 Meters

TOWER COMPLEX



Location : 
VORONEZH/RUSSIA

Employer :
RAMADA

Date Of Award :
2012

Date Of Completion :
2016

Project Details :
Otel Construction Of Luxury

HOTEL COMPLEX



Location : 
VORONEZH/RUSSIA

Employer :
VORONEZH MUNICIPALITY

Date Of Award :
2013

Date Of Completion :
2014

Project Details :
Central Market

CENTRAL SHOPPING COMPLEX



Location : 
MARDIN/TURKEY

Employer :
MINISTRY OF HEALTH

Date Of Award :
2021

Date Of Completion :
2024

Project Details :
HOSPITAL

HOSPITAL



Location : 
DIYARBAKIR/TURKEY

Employer :
MINISTRY OF HEALTH

Date Of Award :
2020

Date Of Completion :
2023

Project Details :
HOSPITAL

HOSPITAL



Location : 
AFYON/TURKEY

Employer :
MINISTRY OF HEALTH

Date Of Award :
2023

Date Of Completion :
2025

Project Details :
HOSPITAL

HOSPITAL



Location : 
HATAY/TURKEY

Employer :
HKMÜ University

Date Of Award :
2024

Date Of Completion :
2024

Project Details :
University Complex

UNIVERSITY COMPLEX



Location : 
ISTANBUL/TURKEY

Employer :
ISTANBUL GOVERNORSHIP

Date Of Award :
2022

Date Of Completion :
2024

Project Details :
School

HIGH SCHOOL



Location : 
MARDIN/TURKEY

Employer :
MINISTERY OF SPORTS

Date Of Award :
2022

Date Of Completion :
2023

Project Details :
Sport Complex

SPORT COMPLEX



Location : 
ISTANBUL/TURKEY

Employer :
VIP BUSINESSMAN

Date Of Award :
2023

Date Of Completion :
2024

Project Details :
Ultra Luxury Villa Construction

VILLA PROJECTS



Location : 
ANKARA/TURKEY

Employer :
VIP BUSINESSMAN

Date Of Award :
2024

Date Of Completion :
2025

Project Details :
Ultra Luxury Villa Construction

VILLA PROJECTS



Location : 
VARIOUS CITIES OF TURKEY

Employer :
PETROLUEM COMPANIES

Date Of Award :
2002

Date Of Completion :
2023

Project Details :
Various Energy Storage 

Complexes

INDUSTRIAL COMPLEX
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